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Please note that this policy has been translated from the original French version (see below), considered 

as the valid lawful version.  

 

PRIVACY AND COOKIE POLICY 
 

1. Introduction 

 

To make access to our website as user-friendly and convenient as possible and to protect our 

IT system against hacking and other illegal activities, we collect information about your 

browser, IP address, etc. any time you visit our website. 

 

That information is collected in accordance with the applicable data protection legislation, in 

particular the General Data Protection Regulation (Regulation (2016/679) of 25 May 2018 (the 

“GDPR”) and Privacy and Electronic Communications Directive 2002/58/EC (the 

“ePrivacy Directive”). 

 

2. Who does this Policy apply to? 

 

This present Policy applies to anyone who visits our website. 

 

3. What exactly are Cookies? 

 

3.1. To collect the information described in this Policy, our website uses cookies. 

 

3.2. A cookie is a tiny text file websites transfer to your computer’s hard drive via your browser 

to enable websites to recognise your browser and retain a number of data. 

 

Cookies do not contain any information that allows you to be contacted by phone, email or 

post. 

 

3.3. Cookies can either be first or third-party cookies: 

• First-party cookies: cookies the website you are browsing places on your computer. 

• Third-party cookies: cookies that are placed on your computer via our website, but by 

third parties, such as Google for instance. 

 

3.4. Cookies can either be session or permanent cookies: 

• Session cookies: cookies that are deleted automatically as soon as you close your 

browser 

• Permanent cookies: cookies that remain stored on your terminal equipment until a 

predefined expiration date (which can be expressed in minutes, days or years). 

 

3.5. Cookies can either be functional or non-functional cookies: 

• Functional cookies: cookies that are either 1) absolutely necessary to provide you with 

the service you explicitly requested or 2) absolutely necessary to dispatch a 

communication via an electronic communications network. Functional cookies do not 

require your consent. 

• Non-functional cookies: cookies other than functional cookies that always require your 

consent. 

 

4. What cookies does our website use and what is their lifespan? 
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We use the following cookies: 

 

• Functional, i.e. essential cookies 

 

- Transient cookies (session cookies): 

 

Description: Transient cookies are used for security purposes and to ensure that the website 

runs correctly. 

 

Lifespan: They remain active for the duration of the session and expire as soon as you close 

your browser. 

 

Retention period of the data collected: No data are collected. 

 

- Security cookies (session and third-party cookies): 

 

Description: Security cookies are stored on your computer by the Wix.com platform for security 

purposes. Some of these cookies prevent the falsification of requests between websites. 

 

Lifespan: They remain active for the duration of the session and expire as soon as you close 

your browser. 

 

Retention period of the data collected: No data are collected. 

 

− Anonymised performance cookies (permanent and third-party cookies) 

 

Description: Anonymised performance cookies are stored on your computer for load balancing 

purposes and to optimise your user experience.  

Lifespan: These cookies remain on your computer and expire as soon as you withdraw your 

browser permission. 

 

Retention period of the data collected: No personal data are collected. 

 

− Consent cookie (permanent cookie) 

 

Description: A consent cookie stores the user’s consent to use cookies for the current domain. 

 

Lifespan: It expires after 1 year. 

Retention period of the data collected: No personal data are collected. 

 

• Non-functional cookies 

 

- Statistical cookies (permanent cookies): 

 

Description: Statistical cookies record statistical data on user behaviour on our website and 

are used to perform internal analyses. 

 

Lifespan: These cookies remain on your computer and expire as soon as you withdraw your 

browser permission. 

 

Retention period of the data collected: No personal data are collected. 
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− Marketing cookies (permanent cookies): 

 

Description: Marketing cookies record statistical data on user behaviour on our website and 

are used to perform internal analyses. Certain cookies follow you across all the Wix.com 

websites. The information Wix.com collects can also be used to make advertising more 

relevant to you. 

 

Lifespan: These cookies remain on your computer and expire as soon as you withdraw your 

browser permission or after 2 years. 

 

Retention period of the data collected: No personal data are collected. 

 

5. What are the purpose and the legal basis of our processing? 

 

5.1. We process functional cookies to achieve our legitimate interests (article 6 (1)(f) GDPR), 

more specifically for the following purposes: 

a) to measure and optimise the performance of our website and to make it more user-

friendly; 

b) to offer you a responsive interface, tailored to your interests; 

c) to use your personal data in aggregated or anonymised models to generate statistical 

analyses; 

 

In such cases, we make every effort to strike the right balance between the need to process 

your personal data and the preservation of your rights and freedoms, including the protection 

of your privacy. 

 

5.2. We process non-functional cookies with your consent (article 6 (1)(a) GDPR), more 

specifically for the following purposes: 

a) to asses and optimise the quality of our online services and to make our website easier 

to use so that we can provide you with the best possible user experience; 

b) to create customer or potential customer segments or marketing profiles, for instance 

for targeted marketing; 

 

6. Your rights in terms of accepting and managing cookies 

 

When you access our website, you will receive a pop-up message to notify you that we use 

cookies. With the exception of functional cookies, which are essential and cannot be modified, 

you can either choose to accept or decline cookies in a granular manner whenever you use 

our website. 

 

Cookies are stored on your browser terminal subject to your consent only. You can either 

choose to accept or decline our website’s non-functional cookies. 

 

In all cases, you can configure your browser to notify you that a “cookie” has been created or 

to systematically prevent or accept their storage at any point in time. 

 

When it comes to managing cookies and your choices, please note that each browser (Google 

Chrome, Firefox, Internet Explorer, Safari and Opera) is different. Please check your browser’s 

“Help” section to find out how to change your cookie preferences. 
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Should you or anyone else using your device wish to withdraw your consent at a given point 

in time, you can do so by changing your browser settings: 

 

− Safari https://support.apple.com/fr-fr/guide/safari/sfri11471/mac 

− Firefox https://support.mozilla.org/fr/kb/desactiver-cookies-tiers 

− Chrome https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform%3D

Desktop&hl=fr 

− Internet Explorer: https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-

explorer-delete-manage-cookies 

 

7. Your rights with regard to your personal data 

 

As data subject and as has been outlined in our Privacy Policy, you are free to exercise the 

following rights in relation to your personal data by contacting us at the following address: 

art@eeckman.eu 

 

Right of access: 

Where permitted by law, you can seek confirmation that we process data relating to you and, 

if so, request access to those data. Requests for access are granted on condition that, on the 

basis of the information in our possession, we can identify you with certainty. 

 

Notwithstanding the above, any request for access to your data must come with a copy of your 

identity card in attachment. 

 

As of the moment we are in possession of all the information needed to comply with your 

request, we have 30 days to reply to your request. 

Right to rectification: 

Where appropriate, you can ask us to complete or correct any data relating to you that are 

incomplete or incorrect, free of charge. 

 

Right to withdraw your consent: 

As provided for in the aforementioned article 6, you are free to withdraw your consent relating 

to cookies at any time, it being specified that the withdrawal of your consent does not affect 

the regularity of any processing operations that took place prior to this withdrawal, or any 

processing operations based on legal grounds other than consent. 

 

Right to erasure (right to be forgotten): 

You are free to request that your personal data are deleted without undue delay, in cases 

where: 

a) the data are no longer necessary for the purposes for which they were collected and 

their retention is not or no longer required; 

b) you withdraw your consent relating to cookies and there is no other legal basis for their 

processing; 

c) your data must be deleted to comply with a legal obligation under Union law or the law 

of a Member State we are governed by; 

d) we processed your data unlawfully; 

 

Right to object: 

You are at all times free to object to us using your data for marketing purposes without having 

to provide any reasons and this free of charge. 

 

https://support.apple.com/fr-fr/guide/safari/sfri11471/mac
https://support.mozilla.org/fr/kb/desactiver-cookies-tiers
https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform=Desktop&hl=fr
https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform=Desktop&hl=fr
https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies
https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies
mailto:art@eeckman.eu
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Recourse in the event of a complaint 

If you believe that your rights in relation to the processing of your personal data have not been 

respected, you can file a complaint at the following address: dpo@eeckman.eu, or, if you did 

not receive a satisfactory response, with the Supervisory Authority (e.g.: the competent “Data 

Protection Authority”. 

 

8. Linked websites 

 

We are not responsible for the privacy policies and practices of other websites even if you 

accessed a third-party website by clicking on a link featuring on our website. We would 

recommend that you check the privacy policy of each website and that you communicate with 

the owner or operator of the website in question if you have any concerns or questions. 

 

9. Amendments to this Policy 

 

We reserve the right to amend or modify this Policy without prior notice and, if we do, we 

undertake to publish any changes on this page. It is up to you to check our Policy any time you 

visit our website. 

 

 

 

 

 

************************************* 
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POLITIQUE DE CONFIDENTIALITE RELATIVE AUX COOKIES 

 

1. Introduction 

 

Lorsque vous visitez notre site internet, nous collectons les informations relatives à votre 

navigateur, adresse IP, etc, notamment en vue de rendre l’utilisation de notre site le plus 

efficace et confortable possible et en vue de protéger notre système informatique des attaques 

et autres activités illégales. 

 

Ces informations sont collectées conformément à la législation applicable en matière de 

protection des données, notamment le Règlement Général sur la Protection des Données 

(règlement 2016/679) du 25 mai 2018 (« RGPD »), la directive 2002/58/EC sur la vie privée et 

les communications électroniques (« Directive ePrivacy »). 

 

2. A qui s’adresse la présente politique ? 

 

La présente Politique s'applique à tous les visiteurs de notre site internet. 

 

3. En quoi consistent exactement les Cookies ? 

 

3.1. Afin de collecter les informations décrites dans la présente Politique, nous utilisons des 

cookies sur notre site web. 

 

3.2. Un cookie est un petit fichier texte qu’un site internet transfère sur le disque dur de votre 

ordinateur à travers votre navigateur web afin de permettre au site internet de reconnaitre votre 

navigateur et retenir certaines informations. 

 

Les cookies ne contiennent pas d'informations permettant de pouvoir vous contacter par 

téléphone, courrier électronique ou postal. 

 

3.3. Les cookies peuvent être des cookies de première partie ou de tierce partie : 

• Cookies de première partie : cookies que le site web que vous visitez place sur votre 

ordinateur. 

• Cookies de tierce partie : cookies placés sur votre ordinateur via le site web, mais par 

des tiers, comme Google. 

 

3.4. Les cookies peuvent être des cookies de session ou permanents : 

• Cookies de session : cookies effacés automatiquement lorsque l’utilisateur ferme son 

navigateur 

• Cookies permanents : cookies restant stockés dans l’équipement terminal de 

l’utilisateur jusqu’à une date d’expiration prédéfinie (qui peut être exprimée en minutes, 

en jours ou en années). 

 

3.5. Les cookies peuvent être des cookies fonctionnels ou non fonctionnels : 

• Cookies fonctionnels : cookies soit 1) absolument nécessaires pour fournir un service 

demandé expressément par l’internaute soit 2) absolument nécessaires pour réaliser 

l'envoi d'une communication via un réseau de communications électroniques. Ils ne 

nécessitent pas le consentement de la personne concernée. 

• Cookies non fonctionnels : cookies autres que fonctionnels nécessitant le 

consentement de la personne concernée. 
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4. Quels sont les cookies utilisés par notre site web et leur durée de 

fonctionnement ? 

 

Nous utilisons les cookies suivants : 

 

• Cookies fonctionnels, c’est-à-dire nécessaires 

 

- Un cookie de connexion (cookies de session) : 

 

Description : Ce cookie est utilisé dans un but de sécurité et pour exécuter correctement le 

site web. 

 

Durée de fonctionnement : Il dure le temps de la session et expire dès que vous fermez votre 

navigateur. 

 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée n’est collectée. 

 

- Cookies de sécurité (cookies de session et de tierce partie) : 

 

Description : Ces cookies sont placés par la plateforme Wix.com et sont placés dans un but 

de sécurité. Certains cookies permettent d’empêcher la falsification des requêtes entre sites. 

 

Durée de fonctionnement : Ils durent le temps de la session et expirent dès que vous fermez 

votre navigateur. 

 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée n’est collectée. 

 

− Cookies de performance anonymisés (cookies permanents et de tierce partie) 

 

Description : Ces cookies sont placés dans le contexte de l’équilibrage de charge afin 

d’optimiser l’expérience de l’utilisateur. Certains 

 

Durée de fonctionnement : Ils sont permanents et expirent lorsque vous retirez l’autorisation 

de votre navigateur. 

 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée personnelle n’est collectée. 

 

− Cookie de consentement (cookie permanent) 

 

Description : Ce cookie stocke l'autorisation d'utilisation de cookies pour le domaine actuel par 

l'utilisateur. 

 

Durée de fonctionnement : Il expire après 1 an. 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée personnelle n’est collectée. 

 

• Cookies non fonctionnels 

 

- Les cookies statistiques (cookies permanents) : 
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Description : Ces cookies enregistrent les données statistiques sur le comportement des 

utilisateurs sur le site web et sont utilisés pour les analyses internes. 

 

Durée de fonctionnement : Ils sont permanents et expirent lorsque vous retirez l’autorisation 

de votre navigateur. 

 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée personnelle n’est collectée. 

 

− Les cookies marketing (cookies permanents): 

 

Description : Ces cookies enregistrent les données statistiques sur le comportement des 

utilisateurs sur le site web et sont utilisés pour les analyses internes. Certains cookies suivent 

l’utilisateur sur tous les sites wix.com. Les informations collectées par Wix.com peuvent 

également être utilisées pour rendre la publicité plus pertinente pour le visiteur. 

 

Durée de fonctionnement : Ils sont permanents et expirent lorsque vous retirez l’autorisation 

de votre navigateur ou après 2 ans. 

 

Durée de conservation des données collectées : Aucune donnée personnelle n’est collectée. 

 

5. Quels sont la finalité et le fondement juridique du traitement ? 

 

5.1. Nous traitons les Cookies fonctionnels pour la réalisation de nos intérêts légitimes (article 

6 (1)(f) RGPD), notamment pour les finalités suivantes : 

d) mesurer et optimiser les performances de notre site internet afin de le rendre plus 

convivial; 

e) offrir un interface performant et adapté aux visiteurs de notre site internet ; 

f) utiliser vos Données à Caractère Personnel dans des modèles agrégés ou 

anonymisés, afin d'établir des analyses statistiques ; 

 

Dans les cas précités, nous nous efforçons toujours de maintenir un juste équilibre entre la 

nécessité de traiter vos Données à Caractère Personnel et la préservation de vos droits et 

libertés, y compris le respect de votre vie privée. 

 

5.2. Nous traitons les Cookies non fonctionnels avec votre consentement (article 6 (1)(a) 

RGPD), notamment pour les finalités suivantes : 

c) évaluer et optimiser la qualité de nos services en ligne ainsi que la simplicité d’usage 

de nos site internet afin de vous offrir la meilleure expérience possible ; 

d) établir des segments de clients ou de prospects ou des profils de marketing, par 

exemple pour un marketing ciblé ; 

 

6. Vos droits en matière d’acceptation et de gestion des cookies 

 

Lorsque vous vous rendez sur notre site, un message pop apparait afin de vous notifier l’usage 

de cookies. En utilisant notre site internet, vous avez le choix d’accepter ou refuser les cookies 

de manière granulaire, à l’exception des cookies fonctionnels qui sont nécessaires et non 

modifiables. 

 

L’enregistrement d’un cookie sur votre terminal de navigation est subordonné à votre volonté. 

Vous avez le choix d’accepter ou de refuser les cookies non fonctionnels du site. 
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Dans tous les cas, vous pouvez à tout moment configurer votre navigateur pour vous informer 

lors de chaque création de "cookie" ou pour empêcher ou accepter systématiquement leur 

enregistrement. 

 

Concernant la gestion des cookies et de vos choix, la configuration de chaque navigateur 

(Google Chrome, Firefox, Internet Explorer, Safari et Opera) est différente. Elle est décrite 

dans le menu d’aide de votre navigateur, qui vous permettra de savoir de quelle manière 

modifier vos souhaits en matière de cookies. 

 

Si vous ou un autre utilisateur de votre appareil souhaitez retirer votre consentement à tout 

moment, vous pouvez le faire en modifiant les paramètres de votre navigateur : 

 

− Safari https://support.apple.com/fr-fr/guide/safari/sfri11471/mac 

− Firefox https://support.mozilla.org/fr/kb/desactiver-cookies-tiers 

− Chrome https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform%3D

Desktop&hl=fr 

− Internet Explorer : https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-

explorer-delete-manage-cookies 

 

7. Vos droits par rapport à vos données à caractère personnel 

 

En tant que personne concernée et comme également indiqué dans la Politique de 

confidentialité, vous pouvez exercer les droits suivants concernant vos données à caractère 

personnel en nous contactant à l’adresse email suivante : art@eeckman.eu 

 

Droit d’accès : 

Lorsque la loi le permet, vous pouvez obtenir la confirmation que des données vous 

concernant sont traitées par nos soins, et dans l’affirmative, avoir accès à celles-ci. Il ne sera 

fait droit à une demande d’accès éventuelle que si nous parvenons, sur base des informations 

en notre possession, à vous identifier avec certitude. 

 

Indépendamment de ce qui précède, toute demande d’accès à vos données devra être 

accompagnée d’une copie de votre carte d’identité. 

 

Nous disposons de 30 jours pour répondre à votre demande, cette période ne commençant à 

courir qu’à partir du moment où nous sommes en possession de toutes les informations 

requises pour satisfaire à votre demande. 

Droit de rectification : 

Vous pouvez le cas échéant requérir que nous rectifiions les données incomplètes ou 

inexactes vous concernant, sans frais. 

 

Droit de retirer votre consentement : 

Comme indiqué à l’article 6 susmentionné, vous pouvez retirer votre consentement relatif aux 

cookies à tout moment, étant précisé que le retrait de votre consentement n’affectera pas la 

régularité des traitements effectués avant ce retrait, ou des traitements qui se fondent sur une 

autre base de légitimation que le consentement. 

 

Droit d’effacement : 

Vous avez le droit de requérir la suppression, dans les meilleurs délais, de vos données à 

caractère personnel, lorsque : 

https://support.apple.com/fr-fr/guide/safari/sfri11471/mac
https://support.mozilla.org/fr/kb/desactiver-cookies-tiers
https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform%3DDesktop&hl=fr
https://support.google.com/chrome/answer/95647?co=GENIE.Platform%3DDesktop&hl=fr
https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies
https://support.microsoft.com/fr-fr/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies
mailto:art@eeckman.eu
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e) les données  ne sont plus nécessaires pour l’exécution des finalités pour lesquelles 

elles ont été collectées et dont la conservation n’est pas ou plus requise ; 

f) vous retirez votre consentement relatif aux cookies et qu’il n’existe pas d’autre 

fondement juridique au traitement ; 

g) vos données doivent être effacées pour respecter une obligation légale qui est prévue 

par le droit de l'Union ou par le droit de l'État membre auquel nous sommes soumis ; 

h) vos données ont fait l’objet d’un traitement illicite de ma part ; 

 

Droit d’opposition : 

Vous avez toujours le droit de vous opposer, sans indication de motif et sans frais, à l’utilisation 

de vos données personnelles à des fins de marketing direct. 

 

Recours en cas de plainte 

Si vous estimez que vos droits en rapport avec le traitement dont vous faites l’objet ne sont 

pas respectés, vous pouvez introduire une réclamation à l’adresse mail suivante : 

dpo@eeckman.eu  ou, s’il n’y est pas donné suite de manière satisfaisante, à l’Autorité de 

contrôle (ex : « Autorité de Protection des Données ») compétente. 

 

8. Sites web liés 

 

Nous ne sommes pas responsables des politiques et des pratiques de confidentialité d'autres 

sites web, même si vous avez accédé au site web d'une tierce partie en utilisant des liens 

éventuellement présents sur notre site web. Nous vous recommandons de vérifier la politique 

de chaque site web que vous visitez et de communiquer avec le propriétaire ou l'exploitant de 

ce site web si vous avez des préoccupations ou des questions. 

 

9. Modifications de cette politique 

 

Nous nous réservons le droit d'amender ou de modifier cette Politique sans préavis et si nous 

le faisons, nous publierons les modifications sur cette page. Il vous appartient de vérifier la 

Politique chaque fois que vous visitez notre site internet. 

 

 

 

 

 

************************************* 

 


